
 

 

國立中央大學外國學生線上申辦工作許可  附件 

Attachment for Work Permit Application for NCU International Students 
 

姓名/ Name： 學號/ Student ID No.： 

系所/ Department： 年級/ Grade level： 

請簡述申請理由/ Please briefly state your reason(s) for applying： 

 

 

請由指導教授勾選/ Checked by advisor： 

經查該生有下述之理由/ Applicable Reasons： 

□ 須申請工作以維持其學業及生活/ To support tuition and living costs 

□ 協助本校教學研究單位/ To assist in academic research 

□ 與本身修習課程有關，須從事校外實習/ For course-related internship(s) 

□ 就讀研究所，經本校同意從事與修習課業有關之研究工作/ Graduates who work on course-

related academic research with permission from the University. 

□ 具特殊語言專長，並經教育部專案核准，於大專院校附設語文中心或外國在華文教機構附設

之語文中心兼任外國語文教師 / Students with foreign language skills approved by the Ministry of 

Education may be part-time instructors a language centers of colleges or in language institutes 

established by foreign countries. 

 

  申請生應依勞動部勞動力發展署要求，另檢附相關單位所開具之證明文件或特殊語文專長證明。 

Please attached all the proofs issued by the department or language skills certificates required by the 

Workforce Development Agency. 

 

 

指導教授核章(Advisor Stamp/Signature):  

                   

 

日期（YYYY/MM/DD）：    年    月    日 

 

※完成後請將本表掃描上傳至外國專業人員工作許可證申辦網

(https://ezwp.wda.gov.tw/wcfonline/wSite/Control?function=StdIndexPage)。由國際事務處確認

申請件後送交勞動部審核。 

 

※Please scan and upload this form to EZ Work Permit website 

(https://ezwp.wda.gov.tw/wcfonline/wSite/Control?function=StdIndexPage) after completing it. 

OIA will review the application then submit it to Workforce Development Agency. 
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